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Nødebo Kro 
Referat fra bestyrelsesmødet mandag den 20. september 2010 

 
 

Navn Til stede Ikke til 
stede 

Bemærkninger 

Niels Lillemose (formand) x   
Anne Mette Andersen (næstformand) x   

Bruno Bjerre (ejendomsudvalg) x   
Christian Wolfhagen (driftsudvalg) x   

Marianne Bille (kulturudvalg) x   
Ib Østlund (økonomiudvalg)  x afbud 

Flemming Jørgensen (bankoudvalg) x   
Lisbeth Larsen (informationsudvalg) x   

Erik Petersen (kasserer)  x  
Jakob Thorndahl  x  

Jens Seeberg  x  
Søren Skals x    

Birger Brandis (ref.) x    
 
 

Ad. 1: spørgetid 
  

Ingen var mødt op for at stille bestyrelsen spørgsmål. 
  

                       
Ad. 2: Godkendelse af  referat fra mødet den 16. august 2010 . 
 

 
Godkendt uden bemærkninger 
 

 
Ad. 3: Formanden har ordet 
 

 
Formanden havde intet særskilt at berette. 

 
 
 
Hængepartier: 
 
 

 
• Svar fra fællesforening ang. bestyrelsesansvar (Niels) 

Fællesforeningens formand er stadig ikke vendt tilbage med foreningens opfattelse 
af ansvarsrisikoen.  

• Etablering af gruppe til fastholdelse og forøgelse af medlemsaktivering, jf. resultatet 
af vor målsætningsdebat i vinter. 
Søren, Christian og Jakob.  
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 Valg 2011: 
 
Følgende er på valg: 
 
 

• Anne Mette Andersen (genopstiller ikke) 
• Marianne Bille 
• Flemming Jørgensen (genopstiller) 
• Jakob Thorndahl 
• Niels Lillemose (genopstiller) 

                                          
 
 
 
Ad. 4: Orientering fra udvalgene 

 
 

• Kulturudvalget;  
 

Vort nye system med forudbestilling og forudbetaling af billetter til særlige arrangementer 
har haft debut i forbindelse med koncerten søndag den 19. september, hvor der i øvrigt var 
udsolgt. 
 
Administrationen af ordningen vil i løbet af efteråret blive evalueret nøje med henblik på om 
ordningen skal være permanent fremover. 
 
Udvalget arbejder p.t. med forårsprogrammet i 2011, der er deadline 25. oktober. 
 
Udvalgsmedlemmer har på forsøgsbasis uddelt vor kulturkalender og snakket godt for vores 
Kro foran udvalgte indkøbscentre. Der er positive tilbagemeldinger fra udvalgsmedlem-
merne, folk er meget interesserede – spørger ind til Nødebo Kro, og giver udtryk for, at ”dér 
må de se at komme hen”. 
 
Det er endnu for tidligt at vurdere hvorvidt ”salgsfremstødet” giver flere medlemmer/flere 
gæster. 
 
 
 
 

• Ejendomsudvalget;  
 
 
 
Der er udskiftet pærer i sal og møblerne ved indgangspartiet er blevet renoveret. 
 
Der er udskiftet 2 toiletter (gæstetoiletterne bag scenen). 
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• Banko; 
 
 
Banko forløber fortsat tilfredsstillende. 
 
Som et særligt markedsføringstiltag er tirsdag den 28. september 2010 udnævnt til en 
”POWER banko aften” med forhøjede præmier igennem hele aftenen. Initiativet har til 
formål at tiltrække yderligere gæster og være imageskabende for bankospillet på Nødebo 
Kro. 
 
Driftsudvalget supplerer med favørtilbud – der kun gælder denne aften - på udvalgte indkøb 
i buffeten. 
 
Der er truffet principbeslutning om, at der imellem jul og nytår 2010 spilles banko på 
Nødebo Kro (tirsdag den 28/12). 
 
 
 

• Informationsudvalget;  
 
 
Næste nummer af K&K er under udarbejdelse – der arbejdes bl.a. med ny forside. 
 
Lisbeth orienterede om, at vores hjemmeside nu er bygget op i ny struktur, og at vi mangler 
en webmaster, som på basis af input fra husets mange udvalg, kan vedligeholde hjemme-
siden med en aktualitet på et højt niveau. 
 
Der er forskellige holdninger til hvor ambitiøse vi skal være; i den kommende tid vil dette 
spørgsmål blive grundigt debatteret i udvalget. 
 
Facebook etablering er indtil videre sat i bero. 
 
 
 

• Driftsudvalget;  
 
 
Efterårets weekendvagtplan er på plads. 
 
Christian tager initiativ til det årlige personalemøde med Jens Lassen. 
 
I forbindelse med vores hjemmesidedrøftelser præciserede Christian, at samtlige 
interessegrupper med tilhørende vilkår og facts for disse gruppers virke på Kroen, skal være 
en del af indholdet på vor hjemmeside.     
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• Økonomiudvalget;  

 
 
Ingen bemærkninger. 

 
 
 

• Loppemarkedet;  
     

Evalueringen af årets loppemarked viser at den væsentligste årsag til det lidt lavere resultat i 
2010 sammenlignet med de 2 foregående år skyldes færre besøgene (Ca. 200). Målt pr. gæst 
er årets omsætning dog den største nogensinde. 
 
Hvordan får vi så motiveret flere gæster til at besøge loppemarkedet i 2011??? - det spørgs-
mål sammen med nye omsætningsfremmende tiltag vil blive overvejet i det kommende år. 
 
Årets overskud ved loppemarkedet er endnu ikke gjort endeligt op, men det vurderes stort 
set at være på budgetniveau. 
 
Stor tak til alle - mindst 150 aktive lopper -, der har ydet en kæmpeindsats.   
 
  

 
 
Ad. 5: eventuelt 
 
 

Bruno orienterede om, at han har kontakt til en ”stolemand”, som ønsker at præsentere 
alternative stole for bestyrelsen til evt. afløsning for vore nuværende stole, hvoraf flere har 
skader i ryggen – ellers ingen øvrige punkter under eventuelt. 

 
 
 
Næste BE - møde: mandag den 25. oktober 2010 kl. 19.30 (budgetopfølgning Q3)  
 
              
                      


